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z páté schůze zastupitelstva obce Vítkovice konané

dne 28.8.2024 na Obecním úřadě ve Vítkovicích od 18.00 hodin.

Přítornno členů zastupitelstva: 9

Ověřovatelé: Roman Vrána, Ing. Helena Hochmanová

Zapisov atel : Miroslav Vancl

občanů: 9

Schválení ověřovatelů a zapisovatele

Výsledek hlasování:
pro: 9
proti: 0
zdržel se hlasování:0

Program jednání:

t ) Schválení zápisu ze čtvrté schůze zastupitelstva obce Vítkovice konané
dne l9.6.2024

2) Schválení darovací smlouvy o bezúplatném převodu požární Tatry TB15
od Hasičského záchranného sboru Libereckého kraje

3) Schválení darovací smlouvu o poskytnutí daru Hasičskému záchrannému
sboru Libereckého kraje

| Žádost manželů Petrových o pronájem pozemku za účelem parkování
5) Schválení Obecně závazné vyhlášky obce Vítkovice o stanovení místního

koeťrcientu pro jednotlivé skupiny nemovitých věcí
6) Schválení žádosti manželů Hlaváčových o odkoupení pozemku p.č. 94Bl3

(záměr prodeje pozemku byl řádně zveřejněn na úřední desce Obecního úřadu
Vítkovice v době od26.4.2024 do 20.5.2024)

7) Schválení podání žádosti o dotaci na dostavbu hřiště u kostela -
,,Kabina 2024" a schválení uzavíít Smlouvu o zpracování žádosti
se společností Dotacebez starostí s.r.o., která dotaci zalistí

8) Rozpočtové opatření č. 3
9) Schválení ustanovení a zřízení komise pro otevření obálek a vyhodnocení

výběrového řízení na akci ,,Oprava božích muk a hřbitovní zdi
ve vítkovicích"
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Zastupitelstvo obce Vítkovice schvaluje program jednání, bod l až 9

VY§ledek hlasování:
pro: 9
proti: 0
zdržel se hlasování: 0

1) Schválení zápisu ze čtvrté schůze zastupitelstva obce Vítkovice konané
dne t9.6,2024

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Vítkovice schvaluje zápís ze čtvrté schůze
zastupitelstva obce Vítkovice konané dne 1 9 .6,2024., poíízen zapisovatelem
Mi ro s la*,renn Vanc lenr

Výsledek hlasování:
pro: 5

proti: 4 (Hnik, Hniková, Pospíšilová l.Javrátilová)
zdržel se hlasování: 0

Usnesení č. 40l24 bylo schváleno.

- Paní Navrátilová žádá, aby součástí zápisu z dnešního dne 28.8.2024,byl
j ej ich vyhotove ný a pozměněný zápis ze schůze OZ. Ze dne 1 9 ,6 .2024
(Zápis bude součástí přílohy č. 1)

2) Schválení darovací smlouvy obezúplatném převodu požárníTatry T815
od Hasičského záchranného sboru Libereckého kraje.

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Vítkovice schvaluje darovací smlouvu
o bezúplatném převodu požární Tatry TB15 od Hasičského záchranného sboru
Libereckého kra.ie.

Výsledek hlasování:
pro: 9
proti: 0
zdržel se hlasování: 0

Usnesení č. 41124 bylo schváleno.
- Paní Hniková požaduje předložit odhad na zůstatkovou cenu vyřazené

tatry T815 od Hasičského záchranného sboru LBK



3) Schválení darovací smlouvy o poskytnutí daru Hasičskému záchranLrému
sboru Libereckého kraje ve výši 500.000,- Kč

NIávrh usnesení: Zastupitelstvo obce Vítkovice schvaluje darovací smlouvu o
poskytnutí daru Hasičskému záchrannému sboru Libereckého kraje ve výši
500.000,-Kč.

Výsledek hlasování:
pro: B

proti: 1 (Hniková)
zdrže| se hlasování: 0

Usnesení č. 42124 bvlo schváleno

- Paní Hniková uvedla, že starosta Vancl poskytl dezinformaci o tom, že
bude převod vozidla bezplatný a nyní se platí Hasičskému záchrannému
sboru Libereckého kraje částka 500.000,,- Kč.

4) Schválení žádosti manželů Petrových o pronájem pozemku za účelem
parkování na dobu 3 let

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Vítkovice schvaluje žádost manželů
Petrových o pronájem pozemku za účelern parkováni na 3 roky.

Výsledek hlasování:
pro: 9
proti: 0

zdržel se hlasování: 0

Usnesení č. 43l24 bylo schváleno.
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5) Schválení Obecně závazné vyhlášl<y obce Vítkovice o stanovení místního
koeficientu pro jednotlivé skr"rpiny nemovitých věcí.

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Vítkovice schvaluje Obecně závaznou
vyhlášku obce Vítkovice o stanovení místního koeficientu pro jednotlivé
skupiny nemovitých věcí. A to zachovat místní koeficient 1,4 , kterym se násobí
základní sazba, na územi celé obce Vítkovice a zvýšit místní koeficient pro jednotlivé
skupiny nemovitých věcí a to rekreační budovy na koeficient 2,

Výsledek hlasování:
pro: 5

proti: 4 (Hnik, Hniková, Pospíšilová, Navrátilová)
zaržei se hiasování: 0

Usnesení č. 44124 bylo schváleno.

- Paní Hniková, pan Hnik, paní Pospíšilová, paní Navrátilová nesouhlasí se
zastupiteli panem Vanclem, Vránou, Rychtrem, paní Hochmanovou a
Uhlířovou, aby jako obec Vítkovice poskytovali úlevy rekreačním
zaYízením.

6) Schválení žádosti manželů Hlaváčových o odkoupení pozemku p.č. 94Bl3
(záměr prodeje pozemku byl řádně zveřejněn na úřední desce Obecního úřadu
Vítkovice v době od26.4.2024 do 20.5.2024)

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Vítkovice schvaluje žádost manželů
Hlaváčových o odkoupení pozemku p.č. 94813 v k.ú. Vítkovice v Krkonoších za
odhadní cenu 7 .734,- Kč, a dále je kupující povinen uhradit částku za zhotovení
znaleckého posudku ve výši l .700,- Kč a uhradit poplatek za vk|ad do katastru
nemovitostí.

Výsledek hlasování:
pro: 5

proti: 1 (Hnik)
zdržel se hlasování: 3 (Hniková, Pospíšilová, Navrátilová)

Usnesení č. 45124 bvlo schváleno.

- Paní Navrátilovážádá, aby bylo v zápisejejívyjádření k výši ceně, a to

že se jí zdá vůči manželům Hlaváčovým prodejní cena ze strany obce
sprostá.



7) Schválení podání žádosti o dotaci na dostavbu hřiště u kostela -
,,Kabina 2024" a schválení uzavřit Smlouvu o zpracování žádosti
se společností Dotacebez starostí s.r.o., která dotaci zajistí.

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Vítkovice schvaluje podání žádosti o
dotaci na dostavbu hřiště u kostela - ,,Kabina2024" a schválení uzavYít
Smlouvu o zpracování žádosti, se společností Dotace bez starostí s.r.o.,
která dotaci zajistí.

Výsledek hlasování:
pro: 9
proti: 0
zdržel se hlasování: 0

Usnesení č. 46124 bylo schváleno.

- Paní Hniková žádá píedložit projektovou dokumentaci ke stavbě hřiště.

8) Schválení rozpočtové opatření č. 3, viz. příloha

Návrh usnesení: zastupitelstvo obce vítkovice schvaluie rozpočtové
opatření č. 3.

Výsledek hlasování:
pro: 6
proti: 3 (Hniková, Pospíšilová, Navrátilová)
zdržel se hlasování 0

Usnesení č. 47l24 bylo schváleno.

5
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9) Schválení ustanovení a zíízení komise pro otevření obálek a vyhodnocení
výběrového řízení na akci ,,Oprava božích muk a hřbitovní zdi
ve vítkovicích", ze státního zemědělského intervenčního ťondu. schválit
jmenování výběrové komise ve složení Roman Yrána,
Ing. Helena Hochmanová, Miroslav Vancl a schválit pověření starosty
podepsáním smlouvy s vybraným zhotovitelem.

Ntrávrh usnesení: Zastupitelstvo obce Vítkovice schvaluje ustanovení a zíízení
komise pro otevření obálek a vyhodnocení výběrového řízení na akci ,,Oprava
božích muk a hřbitovní zdi ve Vítkovicích", financovaného prostřednictvím
SZIF - státní zemědělský intervenční fond, a schvaluje jmenování výběrové
kornise ve složení Roman Vrána, [ng. Helena Hochmanová. Miroslav Vancl a
dále schvaluje pověření starosty podepsáním smlouvy s vybraným
hotovitelem.

Výsledek hlasování:
pro: 9
proti: 0
zdržel se hlasování: 0

Usnesení č. 48124 bylo schváleno.

Diskuse :

- Paní Navrátilová žádá, aby součástí zápisu bylo její vyjádření
ke slovnímu napadení panem Milanem Rychtrem ze dne 19.6.2024 viz.
Příloha č. 2

* Pan Zdeněk Spilka mI. Žádá, aby obec vyřešila problém se zimní údržbou
k jeho nemovitosti z důvodu problematiky průjezdnosti komunikace ze
strany okolních sousedů. Ze strany obce byla přislíbena pomoc na místě.

- Paní Marie Johnová žádá řešit ten samý problém ve věci průjezdnosti
komunikace k její nemovitosti. Ze strany obce přislíbena pomoc na místě.

- Pan Petr Hnik žádá, aby mu bylo sděleno, jak dopadlo řešení usnesení č.
70123 ZO obce Vítkovice ve věci stavby černých staveb na pronajatém
pozemku panem Tauchmanem následnému vypovězení smlouvy či
navýŠení nájemní smlouvy. Starosta obce uvedl, že v dané době prověřil
Činnost pana Tauchmana a pan Tauchman stavbu přístřešku na dříví na
pronajatém pozemku ukonči1. Další činnost pana Tauchmana na
pronajatém pozemku starostovi přišla v souladu s nájemní smlouvou a
tudíž nepovažoval za nutné vypovědět nájemní smlouvu. Dále starosta
Vancl uvedl, že dodatek k nájemní smlouvě ve věci navýšení nájemného
do současné doby nepřipravil. Pan Petr Hnik žádá opětovné prošetření
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činnosti pana Tauchmana, nebot' se dotnnívá, že ze strany pana
Tauchmana dochází k opětovrrému porušování nájemní smlouvy a
k dořešení dodatku smlouvy o navýšení nájemného, juk bylo
zastupitelstvem schváleno.
Paní Seifertová žádá vyčistit nebo vyměnit dopravní zrcad\o z důvodu
bezpečnosti. Přislíbena pomoc v co nejkratší době.
Paní [ng. Helena Hochman ová žádá dodat a předložit zíizovací listinu ZŠ
a Mš vítkovice v krkonoších
Paní llona Navrátilová učinlla dotaz ohledně jednání společnosti Služby
Vítkovice s.r.o se společností Melida a.s. ohledně parkování na Horních
Mísečkách. Pan Milan Rychtr uvedl, že v současné době probíhá jednání,
a chtěl by aby dohoda byla učiněna do konce měsíce záíí 2024. Záměr je
nrnnaitrrnrlí ci ncrL.\.rqní,"l.l..h,r nrl c^^lpňnncli Nzíoli.lo o e 7q,iňolo*,
ř."..*J ru vv Jf/vrlwlrvJlr lvlvrlvq q.o,1 Lq u!!lllll

parkování a vyhrnování sněhu.
Paní Zorka Hniková učinila dotaz zda existuje nájemní smlouva na
reklamní plochu u obce a pokud ano, tak jí chce předložit k nahlédnutí.
Starosta Vancl uvedl, že smlouva existuje a bude jí připravena
k nahlédnutí.

Ve Vítkovicích 28.8.2024

Ověřovatelé : Roman Vrána

Ing. Helena Hochrnanová

Zapisovatel : Miroslav Vancl

Milan Rychtr
místostarosta

Miroslav VancI
starosta



z^pIs
ze čtvrté schůze zastupitelstva obce Vítkovice konané
dne 19.6.2024 na Obecním úřadě ve Vítkovicích od 18.00 hodin.
Přítomno členů zastupitelstva: 9 občanů: 15

Ověřovat elé : Zor a F{niková
Ilona Navrátilová

Zapísov atel : Miroslav Vancl
Schválení ověřovatelů a zapisovatele
Výsledek hlasování:
pro: 9
proti: 0
zdržel se hlasování:0
Návrh přesunout bod č.10 na první místo a vyškrtnoutzbodu č. 9.

,,k Pospíšilovým."
Výsledek hlasování:
pro: 8
proti: 1 (p. Vancl)
zdtžel se hlasování: 0

Program jednání:
1) Stav budovy školy
2) Rozpočtové opatíení č.2
3) Návrh záv&ečného účtu obce Vítkovice zarok2023 azpráva o přezkoumání
hospodaření
4) Učetní závěrkaobce Vítkovice zarok2023
S) Účetní závérkaKrkonošské ZŠ a MŠ Vftkovice zarok2023
6) Hospodářský výsledek Krkonošské ZŠ a MŠ Vítkovice za rok 2023 z



7) Návrh rozpočtu Krkonošské ZŠ aVtŠ Vttt<ovice na rok2024
8) Podání žádosti a souhlas s dofinancováním akce zrozpočtu obce (oprava
božích muk a hřbitovní zdi)
9) Výstavba komunikace k domu čp. 4l5 a čp. 428 v k.ú. Vítkovice
v krkonoších
1 0) Výstavba vodovodu,,vodovod Levínek"
IL) Zámér oplotit hřiště v Horních Vítkovicích

Zastupitelstvo obce Vítkovice schvaluje program jednání, bod l až II
Výsledek hlasovrání:
pro:9
proti: 0
zdržel se hlasování: 0
aaaaaaaaaaaaaaaaaaaaaaaaaaaaaaaaaaaaoaaaaaaaaaoaaaaaaaaaaaaaaaaaaaaaaaaaaaaaooaaaaaaaoaaaaaaaaaa

1) Stav budovy školy
Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Vítkovice bere na vědomí kritickou situaci
budovy školy.
Výsledek hlasování:
pro:9
proti: 0
zdtžel se hlasování: 0
p. Hnikovážádápředložit harmonogram oprav školy a to do 10 dnů od konání
ZO. Součástí harmonogramu, bude přibližné vyčíslení nákladů a datumy
realizací.
Usnesení č,29124 bylo vzato na vědomí.

2) Schválení rozpočtové opatření ě.2,viz. příloha
Návrh usnesení : Zastllpitelsťvo obce Vítkovice schvaluj e rozpočtové
opatiení ě.2.
Výsledek hlasování:
pro: 5

Proti: a (p. Hnik, p. Hniková,p. Navrátiloyá,p. Pospíšilová)
zdržel, se hlasování: 0
Usnesení č.30124 bylo schváleno. 3
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o přezkoumání hospodaření a to ,,bez výhrad".
Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Vítkovice schvaluje návrh závěreěného
účtu obce Vítkovice zarok2OZ3 aZprávu o ýsledku přezkoumání hospodaření
ato ,,bezýhraď'.
Výsledek hlasování:
pro: 5

proti: 0
zdtžel se hlasování: 4 (p. Hnik, p. Hniková, p. Navrátilová, p. Pospíšilová)
Usnesení č.3ll24 bylo schváleno

4) Schválit účetní závěrku obce Vítkovice zarok2023
Návrh usnesení: Zasttlpitelstvo obce Vítkovice schvaluje účetní závěrku obce
Vítkovice za rok 2023 .

Výsledek hlasování:
pro: 5
proti: 0
zdtžel se hlasování:4 (p. Flnik, p. Hniková, p. Navrátilavá, p. Pospíšilová)
Usnesení č.3Zl24 bylo schváleno.
aaaaaaaaaaaaaaaaaaaaaaaaaaaaaaaaaaaaaaaaaaaaaaaaooaoaaaaaaaaaaaaaaaaaaaaaaaaaaaaaaaaaaaaaaaaaaaoa

5) Schválit účetní závěrku Krkonošské ZŠ a MŠ Vítkovice za rok 2023.
Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Vítkovice schvaluje účetní závérku
Krkonošské Zš a MŠ Vítkovice za rck 20Z3.
Výsledek hlasování:
pro: 9
proti: 0
zdržel se hlasování: 0
Usnesení č.33124 bylo schvá|eno. 4
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a ieho rozdělení: 300.000,-Kč - rezetvní fond tvořený ze zlepšeného qfsledkuu,

hospodaření (SU 4I3),489 221,98 Kč bude vráceno ňizovateli.
Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Vítkovice schvaluje hospodářský výsledek
ZŠ anaŠ Vittovice zarok2023 a jeho rozdělení: 300.000,-K8 - rczewní fond
tvořený ze zlepšeného ýsledku hospodaření (SÚ 4n),48g 221,98 Kč bude
vráceno zřizovateli.
Výsledek hlasovrání:
pro: 9
proti: 0
zdtžel, se hlasování: 0
Usnesení ó.34124 bylo schváleno.
aaaaaaaaaaaoaaaaaaaaaaaaaaaoaaaaaaaaaaaaaaeaaaaaaaoaaaaaaaaaaaoaaaaaaaaaaaaaaaaaaaaaaaaaaaaaaaaa

7) Schválit návrh rozpočtu Krkonošské ZŠ a MŠ Vítkovice na rok 2024
Návrh usnesení: Zaďupitelstvo obce Vítkovice schvaluje návrh rozpočtu
Krkonošské Zš a MŠ Vítkovice na rok 2024.
Výsledek hlasování:
pro:9
proti: 0
zdržel se hlasování: 0
Usnesení č.35124 bylo schváleno.
aaaaaaaaaaaaaaaoaoaataaaaaaaaooaaaaaaaaataaaoaoaaooaaaoaaaaaaaaaaaaaaaoaaaaaaaoaaaaaaaaaooaoaaoa
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8) Podání žádosti a souhlas s dofinancováním akce z rozpočtu obce - oprava
božích muk a hřbitovní zdi
Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Vítkovice bere na vědomí podaní žádosti
o dotaci na projekt,,Oprava božích muk a hřbitovní zdive Vítkovicígh" a
souhlasí s dofinancovráním akce z rozpočtu obce (dotace 70oÁ, spoluúěast3}%)
v roce 2025.
Výsledek hlasování:
pro:9
proti: 0
zdržel se hlasování: 0
Usnesení č.36124 bylo schváleno.

9) Výstavba komunikace k domu čp. 415 a čp. 428 v k.ú. Vítkovice
v krkonoších
Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Vítkovice schvaluje výstavbu komunikace
k domu čp. 415 a čp. 428 v k.ú. Vítkovice v Krkonoších a pověřuje starostu
p. Vancla uzavřít smlouvu se společností Stavební ťrrma Preissler s.r.o., Víchová
nad Jizerou 170, 5l2 41, na zhotovení díla za nabídkovou částku 385 279,31 Kč
s DPH.
Pozn.z l9z45 odchod Ing. Helena Hochmanová
Výsledek hlasování:
pro: 8
proti: 0
zdňel, se hlasování:0
Usnesení č.37l24 bylo schváleno.



10) Výstavba vodovodu o,vodovod Levínekoo.
Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Vítkovice schvaluje výstavbu vodovodu.
Výsledek hlasování:
pro: 8
proti:0
zdržel, se hlasování: a
Usnesení ě.38124 bylo schváleno.

ll) Zámér oplotit hřiště v Horních Vítkovicích
Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Vítkovice schvaluje zámér oplotit hřiště
Horní Vítkovice (u kostela) a pověřuje starostu předložit 3 cenové nabídky do
30 dnů.
Výsledek hlasování:
pro: 8
proti: 0
zdržel se hlasování:0
Usnesení č.39124 bylo schváleno.

Diskuse:
1) Starosta obce Vítkovice Vancl a místostarosta obce Rychtr společně se

zastupiteli paní Hochmanovou, Uhlířovou a panem Vránou odmítají
nařčení zastupitelů pana Hnika, paní Hnikové, Navrátilové a Pospíšilové,
že usilují o uzavření základní a mateřské školy. Toto nařčení se nezakládá
na pravdě, ba naopak děláme vše proto, abychom udrželi chod školy,
hledáme finanční prostředky k podpoře a náboru noých žáků, kteří jsou
nezbytnou součásti chodu školy. O tom, že doposud neuvažujeme o
uzavíení školy svědčí i fakt, že jsme zajistili po odchodu předešlých
učitelů nástup nového učitelského sboru. Plně si véňíme činnosti
pedagogů, která jak plně douflíme povede ke stabilizaci alespoň
minimálního počtu žáků nezbytného pro chod školy a školky. V současné
době nechceme ani neuvažujeme o uzavření školy či školky.
Nesouhlasíme se zápisem bodu 1 v diskusi.
Odůvodnění: Diskuse nebyla o zrušení školy, ale o nevyhovujícím stavu
budovy a o nezájmupana starosty Vancla a místostarosty pana Rychtra
tuto situaci okamžitě řešit, což se v daném případě NEDĚLO. Již od
bŤeznabyl pan starosta s kritickým stavem budovy školy seznámen.Byl
mu předložen sentam nejnutnějších oprav a do zasedáni ZO se nic krom
ýmalby, nedělo.
V případě, že bod diskuse zůstane v původním znéní, zápis
nepodepíšeme. My netvrdíme, že chcete budovu zavřít, my tvrdíme, že
neděláte kroky k tomu, abyste se snažili budovu udržovat
v provozuschopném a reprezentativním stavu! ! !



2)StarostapanVanclinformova1otom,@eobecVítkovicev
letošním roce vyhrála pwní místo za*ej ve třídění
komunálního odpadu v soutěži Zlatápopelnice (pro obce do 500 obyvatel). Dále
j§ffi€ vyhtála poukazku ve výši 30 000 Kč. Váledem k tomu, že se obec
Vítkovice v posledních 3 letech umístila mezi prvními 3 nejlepšími, byla
zařazena do síně slávy, po dobu Zlet. Po tuto dobu se nebude moci soutěže
zúčastnit. Důvodem je to, aby i ostatní obce měli šanci získatnějaká ocenění. Za
toto krásné ocenění vděčíme hlavně našim obyvatelům a návštěvníkům
Vítkovic, kteří řádně třídí komunální odpad. Za cožjim starosta obce velice
děkuje.

3) Přílohou minulého zápisu byl podnětpaní Navrátilové k hospodářskému

ýsledku služeb zarok\an. Na tento podnět zareagují členové zastupitelstva
(pan Vancl, Rychtr,Ytána apaní Hochmanová, Uhlířová) do příštího zasedání
Zo.

4)PaníNavrátilovážádápředložit vyúčtování parkovišté,paní Pohořelá uvedla,
že veškeré vyúčtování, jak si paní NavrátilovápřáIa, má pro ni připravené a
nabizíjí možnost nahlédnutí následující den na obecním úřadu.

5)PaníHnikováopětovněžádájiffipřed1ožitprávnirozborohledně
svolávanívalnéhromady@.StarostaVancluved1,žerozbot
mu ještě nebyl od paní advokátky písemně poslán. Po vyhotovení bude zaslán
všem zastupitelům.

6) Paní Lenka Johnová vznesla dotaz ohledně odpovědi ze strany obce a Služeb
s.r.o., týkajicí se pronájmu pozemku pro jejílyžaískou školu. Odpověď, jakze
strany obce (pan Vancl) tak ze strany Služeb s.r.o. (paní Pohořalá) byla, že
informacivoboupřípadechobdrže1adatovouschránkou.ě@

í
Výpis datové zprávy nechá pan starosta Vancl

vyhledat.

Ve Vítkovicích 19.6.2024
ověřovat elé; zora Hniková
Ilona Navrátilová
Zapisov atel : Miroslav Vancl
Milan Rychtr Miroslav Vancl
mí stostarosta starosta



l§^- _

Vyjádření ke slovnímu napadení od místostarosty Milarra Rychtra
na veřejném zasedéLni zastupitelstva, konaném dne 19.6.2024.

Tímto se ohrazuji proti nařčení od p. Milana Rychtra, který mě aZoru Hnikovou nařkl,
že v podstatě díky nám neprobíhaly žádné práce na opravách budovy školy a díky tomu je budova
v katastrofálním stavu.
My dvě jsme údajně neměly zájem školu dál provozovat.
Váledem k tomu, že jsme v obecním zastupitelstvu v menšině, tak nemáme žádné rozhodovací
pravomoci.
Tím pádem toto nařčení vnímáme jako:

1) pohoršuj ící a uréňející
2) hlavně jako výmluvu a pokus hodit na nás vlastní neschopnost
3) absolutní nezájemo budovy, které jsou v majetku obce

Vitkovice 28.8.2024
Ilona Navrátilová


